
Pan  Jezus  prowadzi  nas  do
Boga
Jest  wiele  osób,  rzeczy,
sytuacji, które prowadzą nas do
Boga. Tyleż samo, a może nawet
więcej, odwodzi nas od Boga. Pan
Jezus był kuszony na pustyni, i
również my, codziennie, jesteśmy
kuszeni  na  różne  sposoby.
Dlatego tak ważną częścią naszej
codziennej modlitwy jest prośba:
I nie wódź nas na pokuszenie, ale nas zbaw ode złego. Pan
Jezus jest nie tylko strażnikiem naszego pokuszenia, ale jest
Tym, który nas zbawia od złego i przyprowadza nas do Boga.
Bardzo często nie jesteśmy w stanie o własnych siłach kroczyć
ku Bogu; brakuje nam światła, wewnętrznej mądrości, mocnej
nadziei, popadamy w zniechęcenie, nawet w rozpacz. Takie są
skutki grzechu w nas. Dlatego dzisiaj Św. Piotr mówi do nas te
ważne słowa: Chrystus raz umarł za grzechy, sprawiedliwy za
niesprawiedliwych, aby was do Boga przyprowadzić. Raz umarł,
to znaczy, że nie trzeba za każdym razem powtarzać od nowa
dramatu  ukrzyżowania  i  umierania  na  krzyżu  naszego  Pana.
Owszem, uczestniczymy w tym, a właściwie czerpiemy z tego w
całej  obfitości  za  każdym  razem,  gdy  prosimy  o  łaskę
pojednania  z  Bogiem  w  spowiedzi  świętej,  gdy  nasze  życie
łączymy z życiem Pana Jezusa podczas każdej Mszy świętej.
Właśnie  tutaj  Chrystus  przyprowadza  nas  do  Boga.  Czas
Wielkiego  Postu  jest  ku  temu  wyjątkową  okazją.
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